

Xylem Analytics Germany GmbH

Am Achalaich 11, 82362 Weilheim, Germany

Tel +49.881.1830, Fax +49.881.183.420

Info.XAG@xylem.com

www.xylemanalytics.com

Hersteller-Zertifikat Manufacturer's Certificate

Produkt / Product : **Elektrolytlösung / Electrolyte solution**
Modell / Model : **KCI-250**
Chargen-Nr. / Lot-No. : **05.26-2**

Die oben genannte Lösung dient als Arbeitslösung in jenen unserer elektrochemischen Sensoren, die gemäß Gebrauchsanleitung damit zu befüllen sind.

The above denoted solution serves as working solution in those of our electrochemical sensors, which are to be filled with it according to the instruction manual.

Sie hat keine Relevanz für die Richtigkeit und Rückführbarkeit der erhaltenen Meßergebnisse, da diese ausschließlich auf der Kalibrierung des Sensors basieren.

It is of no relevance for the correctness and traceability of the obtained measurement results, since these are based exclusively on the calibration of the sensor.

Die Mindesthaltbarkeit im ungeöffneten Zustand ist auf der Rückseite oder auf dem Boden der Flasche etikettiert und gibt gleichzeitig die vollständige Chargen-Nummer an.

The recommended time of best use valid for the unopened state is labeled on the backside or on the bottom of the bottle and represents simultaneously the complete lot number.

Beispiel :

Example :

04.15.3 ⇔ Haltbar bis April 2015 - Charge 3
im Herstellungsmonat

04.15.3 ⇔ Best use before April 2015 - Lot 3
in month of production

Weilheim, 2023-07-10

Xylem Analytics Germany GmbH

S. Dreßler
QMB